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Protokół Nr VII/2024 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 28 października 2024 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 14 25 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Piotra Kraczkowskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarz Gminy – Panię Ewę Kisztelińską 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 14 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 26 września 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXIV/166/17 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia opłat  
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za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzących przez 

Gminę Mieroszów. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

ujęcia w planach budżetowych Gminy Mieroszów poszczególnych inwestycji  

w miejscowości Unisław Śląski. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

budowy drogi w Golińsku na odcinku od nr 84-89. 

13. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych dokonanej przez podmioty uprawnione. 

14. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

15. Zakończenie obrad. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad w projektu uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczania 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wniosek został podjęty 14 głosami „za” (jednogłośnie) 

Głosowanie nad wnioskiem  

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 26 września 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXIV/166/17 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzących przez 

Gminę Mieroszów. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

ujęcia w planach budżetowych Gminy Mieroszów poszczególnych inwestycji  

w miejscowości Unisław Śląski. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

budowy drogi w Golińsku na odcinku od nr 84-89. 

14. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych dokonanej przez podmioty uprawnione. 

15. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 26 września 2024 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z VI sesji został sporządzony i wyłożony  

do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołów z sesji. 

 

Protokół z VI sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 września 2024 r. został przyjęty  

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 września 2024 r. 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie pkt. 2 w zakresie Zamówień 

Publicznych czy pojawiła się jakaś oferta na sporządzenie tej dokumentacji. 

Pani Marta Lupierz – Kierownik Referatu Rozwoju odpowiedziała, że tak jest 1 oferta. 



4 
 

Radny – Pan Sebastian Pacyna zwrócił się z pytaniem czy w związku z realizacją zadania 

dot. wymiany infrastruktury oświetleniowej ul. Leśna załapie się. 

Pani Marta Lupierz – Kierownik Referatu Rozwoju odpowiedziała, że mamy zestawienie 

w excelu, są to te punkty, których brakowało w poprzednim postępowaniu. 

Radna – Pani Mariola Sarnecka zwróciła się z pytaniem odnośnie punktów oświetleniowych 

na ul. Wysokiej.  

Pani Marta Lupierz – Kierownik Referatu Rozwoju odpowiedziała, że wszystkie punkty 

mam w tabeli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXXIV/166/17 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzących przez 

Gminę Mieroszów omówił Pani Roksana Świteńka. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/44/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/166/17 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 26 stycznia 

2017 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzących przez 

Gminę Mieroszów została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr VII/44/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIV/166/17 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 26 stycznia 2017 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania,  

wychowania i opieki oraz określenia opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach  

prowadzących przez Gminę Mieroszów 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/45/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr VII/45/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso omówiła Kierownik Referatu 

Podatków i Opłat Lokalnych – Pani Sylwia Piela. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych  

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

została podjęta 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego  

od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/47/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr VII/47/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały 

Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem co zakłada wprowadzone do WPF 

zadanie z dofinansowaniem 3 170 000,00 zł na 4 940 000,00 zł, natomiast musimy pamiętać, 

że będzie to wymagało wygospodarowania 1 800 000,00 zł ze środków własnych gminy. Mam 

wrażenie, że spora część tego zadania to są kwestie, które dotyczą poprawy wizerunkowej, jest 
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tam sporo małej architektury, przebudowa fontanny, zbiornik na deszczówkę. Na podstawie 

przekazu internetowego nie zbudowałam w sobie przeświadczenia, że przy okazji tej inwestycji 

realizujemy takie niezbędne potrzeby życiowe mieszkańców. Bardzo miło jest ubogacać 

przestrzeń publiczną, natomiast nasza gmina boryka się niestety z całym obszarem 

podstawowych potrzeb. Chciałabym usłyszeć czy to zadanie i w jakim zakresie ono takie 

potrzeby realizuje.  

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że jest to kontynuacja spraw 

związanych z poprawą sieci wodociągowej, jeżeli chodzi o sprawę Placu Niepodległości, 

mówimy tu o wymianie sieci wodociągowej przy Pl. Niepodległości 9-10 do Niepodległości 

14, przebudowa sieci kanalizacji deszczowej, budowa sieci kanalizacji sanitarnej, żeby tą część 

od ul. Żeromskiego do ul. Mickiewicza włączyć do kolektora który budujemy obecnie  

w ul. Mickiewicza i w ten sposób będziemy mieli już podłączoną sieć kanalizacji sanitarnej  

w tym obszarze do ul. Żeromskiego. W zadaniu które w tej chwili realizujemy ul. Mickiewicza 

również będzie budowany kolektor kanalizacji sanitarnej w ul. Krótkiej, więc ten obszar w tej 

części Mieroszowa mielibyśmy już przygotowany, żeby można było już podłączyć  

ul. Żeromskiego i część Pl. Niepodległości. Tu gdzie jest Urząd i Niepodległości 6, 7 itd. nie 

są jeszcze podłączone do kanalizacji sanitarnej, są jeszcze w kanalizacji ogólnospławnej. Przy 

okazji wykonywania sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej i deszczowej, przebudowujemy 

całą powierzchnię chodników oraz drogi w rynku. Kwestia fontanny może rzeczywiście w tej 

chwili temat, który zastanawiamy się czy w tym zadaniu go ujmiemy, ponieważ liczę się z tym, 

że po przetargu mogą być zupełnie inne kwoty finansowe. Druga część jest to  

Pl. Niepodległości i ul. Przelotnej gdzie stoi budynek po remizie strażackiej, cała ta przestrzeń 

będzie przygotowana pod miejsca parkingowe oraz przewidujemy tam budowę toalety 

publicznej. Trzecia część jest to zaplecze budynków przy ul. Plac Niepodległości, Mikołaja 

Kopernika, Mała i Kościelna z rozbiórką zabudowań – komórek, które się tam znajdują, 

wykonanie miejsc postojowych, wykonanie miejsc wypoczynkowych czyli zieleńców. 

Centrum Mieroszowa boryka się z miejscami postojowymi dla samochodów, więc wychodzimy 

z założenia że miejsca postojowe zostaną przygotowane z korzyścią dla wszystkich tych, którzy 

mają problemy z zaparkowaniem. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że Pana wyjaśnienia brzmią dużo lepiej niż przekaz 

medialny, który skupił się tylko na kwestiach estetycznych. Czy można byłoby te 5 mln 

nakładów ogólnych podzielić ile będą kosztowały poszczególne etapy. 
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Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska zwróciła się z pytaniem czy będą zmiany 

dotyczące organizacji ruchu na ul. Kopernika. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że tak, chcielibyśmy zmienić organizację ruchu. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z prośbą o to, żeby tak przygotowywać nam 

informację dotyczącą inwestycji z podziałem na rzeczy estetyczne i życiowo-istotne, myślę, że 

łatwiej będzie nam budować świadomość tego czy podejmujemy dobrą czy złą decyzję. Takie 

też jest oczekiwanie mieszkańców, nie wszyscy wprost skorzystają z przebudowy fontanny, ale 

już każdy zdaje sobie sprawę z tego jak ważna jest kanalizacja wodno-deszczowa i sanitarna. 

Gorąca prośba, żeby już na etapie wniosku wchodzić z nami jako radą w dialog, może 

uniknęlibyśmy wtedy niepotrzebnie straty czasu, bo wiedzielibyśmy już wcześniej. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska powiedziała, że we wpisie z 25 września, kiedy 

publikowaliśmy informację o pozyskaniu tych środków jest bardzo szczegółowo opisane. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie ma tam zawartych kosztów. 

Kierownik Referatu Rozwoju – Pani Marta Lupierz odpowiedziała, że część pierwsza czyli 

Kościelna, Mała, Kopernika to jest 990 000,00 netto 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że teraz nie potrafimy sobie tego podzielić na 

funkcjonalność. 

Burmistrz Mieroszowa powiedział, że w takim razie przygotujemy taką informację. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/48/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów została podjęta 12 głosami „za”,  

0 głosów „przeciw”, 2 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr VII/48/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej ujęcia w planach budżetowych Gminy Mieroszów poszczególnych inwestycji  

w miejscowości Unisław Śląski omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji – Pani Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że petycja wydaje się być akceptowalna i myślę, 

że wiele głosów byłoby za tym, żeby przyjąć tekst uchwały. Komisja szczegółowo pochylała 

się nad tą petycją, przygotowała uzasadnienie, jednak z uwagi na niedostateczną ilość środków 

finansowych na realizację tego zadania w przyszłym roku zasugerowała, aby to zadanie było 

rozłożone w następnym okresie czasu. Teks uchwały nie odzwierciedla zastrzeżeń komisji. 

Jeżeli uchwała zostanie przyjęta to co będzie podstawą do realizacji tych zadań. Czy teks 

uchwały czy teks uzasadnienia. Jeżeli teks uchwały to otwiera się droga do ujęcia tych zadań 

w planie wydatków majątkowych i inwestycyjnych już na przyszły rok. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że dla mnie podstawą realizacji tej uchwały będą środki 

finansowe jakimi będziemy gospodarzyć nie tylko w przyszłym roku, ale w latach następnych. 

Zdaję sobie sprawę, że wymaga to większych nakładów finansowych, przygotowanie 

dokumentacji technicznych, tego tak nie możemy wpisać i od razu przygotować w 2025 r. Mam 

nadzieję, że będziemy to sukcesywnie umieszczać w projektach budżetów, ale lat przyszłych. 

W 2025 to co będzie możliwe wpiszemy, ale jeszcze Państwo będziecie weryfikowali budżet i 

będziemy mogli dyskutować/ Tak samo jeżeli chodzi o kwestię tej drugiej petycji. Na ile nam 

starczy środków finansowych to wtedy będziemy mogli realizować poszczególne zadania. 

Jeżeli chodzi o Unisław Śląski to jest ich sporo, będzie to w granicach ponad 1 mln zł. Potrzeb 

jest bardzo dużo, Państwo złożyliście też swoje wnioski i trzeba będzie tak do tego podejść, 

żeby zadowolić wszystkich, ale nie wiem czy to się uda, to jest budżet, nie naciągnie się go, ale 

to co będzie możliwe to będziemy wpisywać. 
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Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że mój głos wynika z tego, że widzę tutaj 

rozbieżność między uzasadnieniem tej uchwały która jest racjonalna z uwagi na ograniczenia 

finansowo-budżetowe a treścią uchwały, która będzie mogła stanowić możliwość wrzucenia 

projektów zadań inwestycyjnych do budżetu. Stąd też wniosek oceniam jako uzasadniony z 

pewnością są takie potrzeby lokalnej społeczności w Unisławiu Śląskim o tyle będę musiał się 

wstrzymać z zaakceptowaniem tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Karolina Żug powiedziała,  

że w petycji była informacja o uwzględnieniu w budżecie na rok 2025, jednak uchwała mówi 

o dalszych latach, nie jest wspomniany rok 2025, dlatego to nie jest żadne ryzyko, jeżeli 

przyjmiemy uchwałę, to mamy pewność, że zostanie to kiedyś wykonane. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że może w paragrafie 1 dodać 

słowo „dotycząca ujęcia w przyszłych budżetach”, nie wskazywało to by, że w roku 2025 

będziemy mieć to zadanie wpisane do budżetu. Jako radni chcielibyśmy się spotkać i te małe 

zadania gdzieś określić ramy czasowe na ich realizacje. Wiadomo, że jeżeli będą możliwości 

na pozyskanie środków finansowych to to się automatycznie może radykalnie zmienić. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że Radny Pan Andrzej Morawski 

poruszył bardzo ważną kwestię, ponieważ nigdy nie mieliśmy do czynienia z petycjami 

dotyczącymi spraw budżetowych, są potrzeby zgłaszane przez Radnych, są wnioski, które są 

składane do budżetu i jest to racjonalne, należy określić wartość danego wniosku itd., natomiast 

tutaj rzeczywiście jest to forma petycji. Komisja dosyć mądrze to napisała, jest napisane, że 

dotyczącą ujęcia w planach budżetowych Gminy Mieroszów poszczególnych inwestycji w 

miejscowości Unisław Śląski. Nie jest powiedziane, że to tylko rok 2025-2026. Pierwszy raz 

mam do czynienia z petycją dotyczącą budżetu. 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że może rozwiązaniem była by realizacja 

propozycji Pani Przewodniczącej, czyli mała zmiana par. 1, który rozwiałby wątpliwości. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że jeżeli zrobilibyśmy to 

autopoprawką Komisji to będzie bez głosowania, jeżeli wnioskiem to będziemy musieli 

głosować. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Karolina Żug powiedziała,  

że niektóre z tych inwestycji zostały przedstawione przez Radne w budżecie na rok 2025, więc 

nie ma żadnych podstaw do obaw. 
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Radna – Pani Mariola Sarnecka powiedziała, że na Komisji dążyłam do tego, żeby w tej 

uchwale tak zmienić, razem z koleżanką proponowaliśmy taką zmianę. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Karolina Żug powiedziała,  

że uzasadnienie petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały, także w uzasadnieniu jest 

informacja. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska powiedziała, że uchwały zawsze pokazują 

się z uzasadnieniem, więc to też jest ważne. Mamy propozycję zmiany dopisania do par. 1  

w ujęciu w przyszłych planach budżetowych. Będziemy głosować nad wnioskiem 

Wniosek o wprowadzenie w §1 sformułowania „ujęcia w przyszłych planach budżetowych” 

został przyjęty 7 głosami  „za”, 6 głosów „przeciw” 1 głosów „wstrzymujących się”  

Głosowanie nad wnioskiem  

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

W związku z wyczerpaniem głosu w dyskusji Przewodnicząca odczytała projekt uchwały  

i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/49/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej ujęcia w planach budżetowych Gminy Mieroszów 

poszczególnych inwestycji w miejscowości Unisław Śląski została podjęta 8 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr VII/49/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej ujęcia w planach budżetowych Gminy 

Mieroszów poszczególnych inwestycji  

w miejscowości Unisław Śląski 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej budowy drogi w Golińsku na odcinku od nr 84-89 omówiła Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pani Karolina Żug. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 
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Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał dyskusji w tym punkcie. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr VII/50/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 października 2024 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy drogi w Golińsku na odcinku od nr 84-89 

została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr VII/50/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy drogi  

w Golińsku na odcinku od nr 84-89 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych dokonanej przez podmioty 

uprawnione. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska odczytała informację z analizy oświadczeń 

majątkowych dokonanej przez podmioty uprawnione.  

 

Ad. 15.  Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny – Pan Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem czy w harmonogramie bieżących 

napraw przewidziana jest naprawa schodów do Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Przychodnia przy ul. Mickiewicza, z tej przychodni korzysta wielu mieszkańców i sprawa 

naprawy schodów dla osób w starszym wieku ma, czy powinna mieć istotne znaczenie, 

chciałbym uzyskać taką informację na piśmie. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że cieszy nas, że w Kowalowej działa firma, która 

wywozi nanos, który przyniosła powódź przed wiaduktem, i pytanie czy oni wywiozą całość, 

czy jest to na zlecenie gminy. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że jest to dla mnie ogromne 

zaskoczenie, że Wody Polskie weszły z tymi robotami, jeżeli chodzi o odbudowę muru 

oporowego przy ul. Wojska Polskiego oraz wywiezienie to co zostało naniesione i pogłębienie 

koryta w Kowalowej. 30 października odbędzie się spotkanie z Ministrem Infrastruktury i 

przedstawicielem Polskich Wód w Starostwie Powiatowym. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że zgodnie z naszą umową, wystąpiłam do Wód 

Polskich o uzgodnienie odnośnie gabionów, myślę, że po rozmowie z Panem Kierownikiem z 

Kłodzka decyzja będzie negatywna, ale jaka by nie była najważniejsze, żebyśmy mieli na 

piśmie podniesione aspekty dodatkowych zabezpieczeń. 

Radny – Pan Wiesław Wielgus powiedział, że przy ul. Dworcowej na placu pozostało jeszcze 

trochę śmieci po powodzi, nie zostało to posprzątane dokładnie. 

Radna – Pani Karolina Żug zwróciła się z pytaniem kto będzie płacił za kary jeżeli chodzi o 

kopciuchy w lokalach gminnych czy użytkownicy czy gmina. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że na pewno nie gmina, to jest 

kwestia najemcy, czyli użytkownicy. Pan Marszałek powiedział, że nie będą w tej chwili 

stosowali takich kar, ponieważ brakuje środków, żeby ci najbardziej zubożali mogliby 

powymieniać kopciuchy na pompy ciepła itd. niech zabezpieczą tak program, żeby ludzie mogli 

z tego skorzystać, nie każdego stać na to, żeby wykonać tego typu zmianę sposobu ogrzewania. 

Przede wszystkim są to ludzie starsi w podeszłym wieku, którym bardzo trudno zmienić sposób 

ogrzewania. Z punktu widzenia Wrocławia wygląda to inaczej w porównaniu do tych naszych 

małych gmin w powiecie wałbrzyskim. Napisaliśmy również pismo do Pana Marszałka, żeby 

w tych kwestiach związanych z segregacją odpadów uwzględnił to, że mieliśmy powódź. 

Całkiem inaczej w tych gminach wygląda segregacja odpadów niż tak jak była przed powodzią, 

żebyśmy nie płacili kar, niech będzie jakaś prolongata, albo niech napiszą, że za rok 2024 

uwzględnią jakieś zniżki i takie kwestie poruszamy, ponieważ nie za wszystko można ponosić 

od razu odpowiedzialności. Na dzień dzisiejszy mamy deklaracje odnośnie kopciuchów, że 

takich kar nie będzie, ale do kiedy to nie wiem. 

Radna – Pani Karolina Żug odnośnie nieruchomości nr 13 w Unisławiu Śląskim kiedy 

zostaną rozpoczęte prace tj. szambo, idzie zima, ekskrementy w piwnicy zalegają, mieszkanie 

na parterze nie nadaje się do użytku. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że przekażemy Pani Prezes 

ZGKiM. 

Radny – Pan Andrzej Morawski zwrócił się z pytaniem ile wniosków wpłynęło o udzielenie 

pomocy doraźnej i zasiłku powodziowego, ile decyzji zostało podjętych i ile było decyzji 

negatywnych. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat powiedziała, że na dzień 

28 października wpłynęło 132 wnioski o zasiłek w wysokości do 2 000,00 zł, 36 wniosków o 

zasiłek w wysokości 8 000,00 zł, 6 wniosków o zasiłek do 200 000,00 zł, razem 174 wnioski. 

Wypłacono 81 zasiłków celowych w wysokości do 2 000,00 zł, 16 zasiłków w wysokości do 

8 000,00 zł na łączną kwotę 280 300,00 zł. Wydano 97 decyzji w tym zakresie, jeżeli chodzi o 

decyzje odmowne nie posiadam takiej statystyki, ponieważ jest to procedura gdzie przed 

wydaniem decyzji administracyjnej wymagane jest zawiadomienia strony, o tym, że decyzja 

będzie wydana niezgodna z wnioskiem strony i potem jest jeszcze 7 dni na to, aby strona mogła 

do swojej dokumentacji zajrzeć i ewentualnie wnieść nowe okoliczności i wówczas jest wydana 

decyzja administracyjna. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem w ilu przypadkach przesłaliście już 

informacje o tym, że decyzja będzie niezgodna.  

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat powiedziała, że nie 

mogę odpowiedzieć, bo takiej statystyki nie przygotowałam.  

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że bylibyśmy wdzięczni o taką ostateczną 

informację otrzymali. Czy do obrad w listopadzie ten temat będzie już zamknięty. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat powiedziała, że temat 

wypłaty świadczeń do 15 marca 2025 r. Wnioski sukcesywnie napływają i do 15 marca 2025 

osoba, która uważa, że została poszkodowana w wyniku powodzi i może złożyć wniosek. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z prośbą o comiesięczne przygotowywanie 

informacji ze szczególnym uwzględnieniem odmów, bo to te odmowy budzą skrajne emocje. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska zwróciła się  

z prośbą o uczulenie ZGKiM o zajęcie się liśćmi na cmentarzu, mamy za chwilę 1 listopada, 

dużo osób co prawda sprząta, ale są miejsca gdzie te liście złożone są na jednej kupie. Jedna  
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z mieszkanek ul. Kopernika zwróciła uwagę na to, że wiele do życzenia pozostawia sprzątanie 

tej ulicy.  

Przewodnicząca powiedziała również, że do Biura Rady wpłynęła 1 interpelacja i wpłynęło 

sprawozdanie z dokonanych umorzeń należności gminy i jednostek organizacyjnych gminy.  

W dniu 12.10 uczestniczyłam w wydarzeniu sportowym „Biathlon dla każdego”, chciałabym 

podziękować przy okazji wszystkim radnym, którzy brali udział we wszystkich spotkaniach  

i imprezach organizowanych przez podległe jednostki organizacyjne w naszej gminie. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 16. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła VII sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


